
Verslag milieuraad 20 mei 2020 (19u30- digitaal) 
 

1. Goedkeuring vorig verslag 
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag kan bijgevolg worden goedgekeurd. 
 

2. Mededelingen dienst 
2.1. Burgemeestersconventant 2020-2030 
 
Er wordt door de stagair van de Vives een presentatie gegeven over het actieplan 
burgemeestersconventant 2030. Voor zijn thesis heeft hij een studie gedaan van de huidige 
inspanningen die zijn geleverd in het kader van het burgemeestersconvenant 2020 en welke 
maatregelen er in de toekomst kunnen genomen worden. Het effect van de genomen maatregelen 
worden vergeleken met een nulmeting die dateert van 2011. 
Opmerkingen/vragen: 

- Nagaan wat de redenen zijn voor de stagnatie in CO2-reductie en waarom de vorige 
doelstellingen niet gehaald zijn. 

- Verwarming wordt aangehaald als één van de grote bronnen voor CO2-emissie. 
Mogelijkheden om renovatie op wijkniveau aan te pakken, zeker geen aardgas-aansluitingen 
voorzien in nieuwe verkavelingen om maximaal in te zetten op alternatieven. 

- Promoten van fietsen om de emissie uit transport te verminderen 
- Inzetten op windmolenprojecten, welke stappen zijn er gezet om nieuwe projecten te 

realiseren? Zonder dergelijke projecten zullen ook de nieuwe doelstellingen nooit behaald 
worden. 
 
Sybren antwoordt dat het vorige actieplan voornamelijk inzette op vrijwillige acties vanuit de 
inwoners, minder op structurele acties vanuit het bestuur, met als gevolg dat deze acties ook 
minder opgevolgd zijn en een lagere impact hadden 

- Verklaring voor de piek in CO2 in 2013? 
- Hein: Deze piek wordt verklaard door een zeer koude winter waardoor er een groter verbruik 

was door verwarming. 
- Akkoord met Danny V dat er een analyse van de voorgaande acties en doelstellingen moeten 

gemaakt worden. 
- Stelt zich vragen bij het gebruik van CNG-wagens, is nog steeds fossiele brandstof. 
- Impact van in het meerjarenplan voorziene acties op de doelstellingen voor 2030, zoals 

bijvoorbeeld de bouw nieuw zwembad, mobiliteitsplan,… 
- Vooral inzetten op structurele maatregelen in het nieuwe actieplan 

 
Lid milieuraad: Vraag naar verder verloop van het proces 

- Bestuur heeft een participatietraject aangegaan met Ecolife (kenniscentrum voor ecologische 
gedragsverandering) tijdens burgemeestersconvenant. Tijdens april werd een eerste 
vergadering gepland met alle diensten. Dit werd uitgesteld naar een latere datum, 
vermoedelijk na verlof. Daarna is het de bedoeling om een bevraging uit te voeren naar de 
bevolking om een brede steun te krijgen 

- Opmerking: wie er in aanmerking komt om deel te nemen? 
o bedoeling is om zo breed mogelijk te gaan met alle actoren en sectoren 

 
Lid milieuraad: Werken aan draagvlak is belangrijk. Een mogelijkheid kan zijn om aan bedrijven te 
vragen of en hoe stad hen zou kunnen ondersteunen in hun CO2-reductie. 
 
Lid milieuraad: akkoord met idee om in nieuwe wijken geen gas-aansluiting meer te voorzien. Vraag 
ook om het aansnijden van nieuwe verkavelingen goed te bekijken om zoveel mogelijk groen te 
vrijwaren. Bij elke nieuwe verkaveling verdwijnt er immers groen en is dit minder CO2-captatie. 
 
Lid milieuraad vraagt een antwoord op de vorige adviezen van de milieuraad geformuleerd op de 
klimaatdoelstellingen. Volgens hem kwam dit antwoord er nooit. 
 
2.2. Inspiratiegids voor een kwaliteitsvolle groei van Ieper 
Er wordt zich de vraag gesteld over de uitwerking tussen de theorie van dit plan en de uitwerking in de 
praktijk Er wordt verwezen naar o.a. de Hommelhofstraat waar recent een weide werd doodgespoten 



en waar andere groenelementen geleidelijk verdwijnen terwijl dit een zo belangrijke plaats is voor 
amfibieën maar ook vorm zou kunnen geven aan een blauw-groen lint.). 
 
Een lid van de milieuraad betreurt dat er een ‘landbouwpark’ wordt voorgesteld voor de site 
Reigersburg. Beter blijft dit gewoon landbouwgrond. Voor de omgeving Jan Ypermanziekenhuis ziet 
hij wel een opportuniteit in een stadslandbouwproject. 
Verdere toelichting hierover zal zeer binnenkort nog gegeven worden samen met de GECORO. Meer 
info volgt. 
 
2.3 Coachingstraject Mooimakers 
Vanaf 1 juni kan er door gemeenten een aanvraag worden ingediend om deel te nemen aan het 
coachingstraject vanuit Mooimakers. De deelname werd al principieel goedgekeurd door het college. 
Een van de onderdelen van dit traject is de opmaak van een vuilnisbakkenplan. Hierbij wordt er een 
studie uitgevoerd van alle vuilnisbakken in de gemeente om na te gaan of deze: 

1) Correct geplaatst zijn 
2) Of deze correct gebruikt worden 
3) Of het volume correct is 

 
Momenteel loopt er al een proef met het aanbrengen van borden bij vuilnisbakken om te wijzen op al 
dan niet correct gebruik van de vuilnisbak. Op locaties waar deze niet correct gebruikt worden kan de 
vuilnisbak weggenomen worden. 
Opmerking: studie moet niet te lang aanslepen. Principes van een vuilnisbakkenplan is voldoende 
gekend: plaatsen langs looplijnen, onderhoud van de vuilnisbak en omgeving, uniform en herkenbare 
vuilnisbakken. Het wegnemen van een vuilnisbak kan ook het sluikstortprobleem verleggen, dit dient 
doordacht te gebeuren. 
 
Het bestuur is zeker ook van mening dat gefocust moet worden op uitvoering in de praktijk. Voordeel 
is dat we –bij goedkeuring van het voorstel door ovam- beroep kunnen doen op externe expertise. 
Communicatie en sensibilisatie is een heel belangrijk onderdeel. Hoe brengen we de juiste boodschap 
bij het doelpubliek dat we willen bereiken. Hoe overtuig je hardleerse sluikstorters e.d. 
Ook zou een stagiair (preventiedienst) de uitvoering en opvolging helpen ondersteunen. 
 
2.4 Statuten milieuraad 
Het ontwerp van statuten werd aan iedereen bezorgd 
Opmerkingen kunnen bezorgd worden aan de milieudienst. 
Iemand vraagt of uitwisseling tussen landbouwraad en milieuraad mogelijk is 
Er wordt geantwoord dat dit inderdaad voorzien is in de statuten van de landbouwraad en ook 
opgenomen is in de statuten van de milieuraad. Deze vertegenwoordigers van andere raden kunnen 
worden uitgenodigd (zonder stemrecht); er is wel geen structurele inbedding van vertegenwoordigers 
van de ene raad in de andere. 
Er wordt voorgesteld dat iedereen het ontwerp nog eens grondig naleest en eventuele 
opmerkingen bezorgt tegen uiterlijk 10 juni. 
 
3 Allerlei 
 
3.1.Opmerking: de nestkasten van gierzwaluwen ter hoogte van St. Niklaasstraat zijn bijna vernield 
door recente werken aan site de Meerssen. Deze werken gebeuren bovendien in volle broedseizoen. 
Zijn er bepalingen hierover opgenomen in de vergunning? Kan dit in de toekomst worden opgenomen 
om verstoring in de toekomst te vermijden? Idem met huiszwaluwen 
Dit zal bekeken worden door de dienst of dit werd opgenomen in de vergunning. 
 
3.1 Er wordt gevraagd om na te gaan of er in de toekomst niet kan gewerkt worden met een ander 
programma voor digitale vergadering (bvb. Zoom?). Bij het huidig gebruik zijn er veel storingen. We 
zullen dit uittesten! 
 


